
Protokół z XLVI Sesji Rady Gminy Kłodawa, 
która odbyła się w dniu 28 grudnia 2022r. 
w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie. 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia: 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona przywitał wszystkich zebranych oraz otworzył 
obrady XLVI Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
Obecni: 
1. Bożena Adamczak 
2. Gerard Bieryło 
3. Henryk Brzana 
4. Ryszard Burzawa 
5. Katarzyna Chmiel-Dera 
6. Rafał Chodkiewicz 
7. Wanda Grabowska 
8. Andrzej Korona 
9. Jan Kubera 
10. Roman Leśnicki 
11. Janina Maciejewska 
12. Benedykt Piotrowski 
13. Ireneusz Winnik 
14. Wiesław Witczyk 
15. Damian Żołędziejewski 
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum 
Na podstawie dołączonej listy obecności oraz logowań w systemie E - sesja Przewodniczący 
stwierdził, że w obradach XLVI Sesji uczestniczy 15 radnych, wobec czego jest ona 
prawomocna aby móc podejmować na niej uchwały. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad (druk BRG nr 636 ) 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poinformował, że wpłynął wniosek od Pani 
Wójt o rozszerzenie porządku obrad o następujące projekty uchwał. Wszystkie projekty 
uchwał były omawiane na komisji oraz otrzymały pozytywną opinię. Projekty umieszczone 
były w aplikacji esesja w folderze „wnioski o rozszerzenie porządku obrad. 
a) nadania nazw ulic w miejscowości Kłodawa (druk 642). 
b) zmiany uchwały nr XXVII/210/13 Rady Gminy Kłodawa z dnia 24 kwietnia 2013r. w 
sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 
jest Gmina Kłodawa oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów (druk 643); 
k) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych w gminnych przewozach pasażerskich o 
charakterze użyteczności publicznej (druk 644); 
l) uchylenia uchwały w sprawie ustalenia maksymalnych cen za usługi przewozowe gminnego 
transportu zbiorowego, których organizatorem jest Gmina Kłodawa oraz określenia sposobu 
ustalania wysokości opłat dodatkowych z tytułu przewozu osób i wysokości opłaty 
manipulacyjnej (druk 645). 
 
Radny Jan Kubera złożył wniosek o wycofanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia strategii 
z powodów: 



 - braku wyniku konsultacji z Zarządem Województwa, 
 - opracowanie Strategii polegało na konsultacjach społecznych. Do konsultacji było 
wystawione coś innego niż mamy w projekcie uchwały. Różni się w dwóch punktach. Jeden 
projekt uchwały zawierał PDA, w wyłożeniu strategii nie było obwodnicy Kłodawy. W 
raporcie z konsultacji przedstawionym przez Panią Wójt nie było uwag. Czy nie trzeba 
powtarzać konsultacji. Na wspólnym posiedzeniu komisji po przedstawieniu przez firmę 
strategii było PDA, w dzisiejszym dokumencie tego nie ma. Po co w takim razie konsultacje 
społeczne jeśli się to zmienia ad hock. Czy po tych zmianach nie trzeba powtórzyć konsultacji 
społecznych. 
 
Przewodniczący Andrzej Korona – odpowiedział, że sprawa brakujących dokumentów 
została wyjaśniona na wspólnym posiedzeniu komisji. Dodał, że konsultacje są po to żeby 
osoby zainteresowane mogły nanieść na niego zmiany, i o tych zmianach rozmawialiśmy 
podczas wspólnego posiedzenia komisji. Zmiany zostały pozytywnie zaopiniowane przez 
wspólne posiedzenie komisji. Przypomnę, że radny Kubera złożył wniosek o wycofanie tego 
projektu uchwały na wspólnym posiedzeniu komisji, ale wycofał ten wniosek po uzyskaniu 
odpowiedzi. 
 
Radny Jan Kubera wyjaśnił, że wycofał swój wniosek ponieważ uzyskał informację że gmina 
posiada odpowiednie uzgodnienia z RDOŚ i Zarządem Województwa. 19 grudnia wystąpiono 
do RDOŚ, a opinia jest z 20 grudnia, czyli po posiedzeniu komisji. Ktoś radnych wprowadza w 
błąd. W raporcie mamy uwzględnioną opinię Zarządu Województwa. Czy do zarządu 
Województwa wystąpiono z pismem w którym było DPA, czy nie. Jeśli DPA znajduje się w 
strategii województwa, to wątpię że potem się z tego wycofuje. Odnośnie konsultacji – nie 
wpłynęły żadne uwagi, to znaczy że po społeczeństwo zaakceptowało dokument a my go 
teraz zmieniamy. 
 
Przewodniczący Andrzej Korona poddał po d głosowanie  
Głosowanie nr 1 w sprawie: 
Wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Kłodawa 
na lata 2021-2028 (druk BRG nr 630, 630a) 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (13) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, 
Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, Benedykt Piotrowski, 
Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Henryk Brzana, Katarzyna Chmiel-Dera 
 
Radny Jan Kubera złożył wniosek o reasumpcję głosowania, ponieważ w jego opinii doszło 
do niedomówienia i praktycznie nikt nie wiedział za czym głosuje. 
 



Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona zwrócił uwagę, ze Radny nie przytoczył 
argumentu dlaczego to głosowanie było niezgodne z prawem. Dodał, że przed 
przystąpieniem do głosowania dokładnie wyjaśnił na czym to głosowanie miało polegać. Czy 
Pan nie wiedział za czym Pan głosuje, i dlaczego Pan nie wiedział. 
 
Radny Jan Kubera powtórzył swój wniosek o przeprowadzenie reasumpcji głosowania 
dodając że nie musi się z niczego tłumaczyć. 
 
Mecenas Grzesiowski stwierdził, że jest to wniosek formalny i należy go przegłosować. 
 
Głosowanie nr 2 w sprawie: 
Wniosek formalny Radnego Kubery o przeprowadzenie reasumpcji głosowania w sprawie 
wycofania z porządku obrad projektu uchwały dotyczącego sprawie Strategii Rozwoju Gminy 
Kłodawa na lata 2021-2028 (druk BRG nr 630, 630a) 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Henryk Brzana, Jan Kubera 
PRZECIW (13) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Wniosek nie został przyjęty 
 
Następnie Przewodniczący Rady Andrzej Korona zarządził kolejne głosowanie 
Głosowanie nr 3 w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad z wnioskami o rozszerzenie porządku obrad Pani Wójt (druk BRG nr 
636 ).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Kubera 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 



W związku z brakiem uwag Przewodniczący Andrzej Korona zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 4 w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z XLV Sesji Rady Gminy Kłodawa..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
 
5. Rozpatrzenie informacji: 
a) Wójta o jej działalności w okresie międzysesyjnym (druki BRG nr 637, 638, 639) 
Nie zgłoszono uwag. 
 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na rok 2022 (druk BRG nr 640) 
Skarbnik Gminy Agnieszka Chudziak omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał przyjęcie uchwały pod 
głosowanie. 
Głosowanie nr 5 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na rok 2022 (druk 
BRG nr 640). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVI/402/2022 
 
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2022-2029 (druk BRG 
nr 641) 
Skarbnik Gminy Agnieszka Chudziak omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał przyjęcie uchwały pod 
głosowanie. 
 



Głosowanie nr 6 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na 
lata 2022-2029 (druk BRG nr 641).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVI/403/2022 
 
c) uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na rok 2023 (druk BRG nr 631, 631a, 632b, 632c) 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona  przedstawił pozytywną opinię wspólnego 
posiedzenia komisji na temat projektu uchwały. Dodał również że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej.  
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem głosów Przewodniczący podał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie nr 7 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na rok 2023 (druk BRG nr 
631, 631a, 632b, 632c).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVI/404/2022 
 
d) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2023-2029 (druk BRG nr 632, 
632a, 632b) 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona  przedstawił pozytywną opinię wspólnego 
posiedzenia komisji na temat projektu uchwały.  
 
Skarbnik Gminy Agnieszka Chudziak omówiła projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem głosów Przewodniczący podał projekt uchwały pod głosowanie. 
 



 
Głosowanie nr 8 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2023-
2029 (druk BRG nr 632, 632a, 632b).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVI/405/2022 
 
e) Strategii Rozwoju Gminy Kłodawa na lata 2021-2028 (druk BRG nr 630, 630a) 
Radny Jan Kubera powtórzył zarzuty przedstawione w punkcie dotyczącym przyjęcia 
porządku obrad. 
Projekt uchwały został wyłożony w październiku zawierał  celu operacyjnym, tab.37 
wspieranie działań na rzecz budowy PDA,  a nie zawierał w punkcie 9 w tabeli 51 Wieloletni 
plan Inwestycyjny „utrzymanie rozwoju Gminy – budowa obwodnicy w Kłodawie”. 
Społeczeństwo nie wniosło uwag do takiego  projektu strategii. Kto zadecydował o wpisaniu 
tego. Na wspólnym posiedzeniu komisji  w dokumencie przedstawionym przez Pana który 
ten dokument opracowywał było DPA, Pan Kierownik powiedział, że wykreślamy DPA, bez 
żadnego wniosku. Takie działanie jest nie do przyjęcia. Zapytałem czy są opinie RDOŚ i 
Zarządu Wojewódzkiego. Pani Wójt zapewniła, że są. Okazało się że nie mieliśmy opinii z 
RDOŚ (wpłynęła 20,a komisja była 19) Zarząd Województwa przysłał opinię 27. Proszę żeby 
Pani Wójt pokazała pismo, ponieważ była w nim PDA. Tu jest manipulacja danymi. Kolejna 
sprawa, przychodząc dziś na sesję pokazałem Pani Kamili że w moim tablecie nie ma 
aktualnej informacji. Usłyszałem że tylko u Pana, okazało się że u nikogo nie ma. Tak 
pracować się nie da. Jesteśmy manipulowani w każdą stronę. Jak mamy pracować jak 
dostajemy materiały na ostatnią chwilę. Następnie Radny wymienił sprzeczności, które 
występują w raporcie (dotyczące rynku pracy, mieszkań socjalnych, brak występowania 
Żołny, zamiast terenów rekreacyjnych farmy fotowoltaiczne) 
 
Radny Andrzej Korona odpowiedział, że przytaczane argumenty przez Radnego były 
szczegółowo omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji. Zostały zaproponowane 
poprawki, które Pani Wójt wprowadziła jako autopoprawki. 
 
Radny Henryk Brzana odpowiedział, że wstrzyma się od głosowanie z uwagi na wycofanie 
DPA. 
 
Sekretarz Gminy Karolina Niciejewska wyjaśniła, że wszystkie dokumenty źródłowe znajdują 
się w urzędzie, i jeśli radni mają wątpliwości to można się z nimi zapoznać.  
 



Radny Jan Kubera poprosił aby Pani Wójt przedstawiła pismo które wysłała do Zarządu 
Województwa. Czy zawierała DPA, czy nie.  
 
Przewodniczący Andrzej Korona odpowiedział, że przedstawienie pisma niczego nie zmieni i 
poprosił o niespowalnianie prac. 
 
Radny Jan Kubera powiedział że jego uwagi są merytoryczne i ma prawo do ich zadawania.  
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie nr 9 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Kłodawa na lata 2021-2028 (druk BRG 
nr 630, 630a).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
PRZECIW (1) 
Jan Kubera 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Henryk Brzana 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVI/406/2022 
 
f) ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 
kosztów dowozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży i uczniów zamieszkałych na terenie 
gminy Kłodawa do placówek oświatowych (druk BRG nr 634) 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pozytywną opinię wspólnego posiedzenia komisji 
w przedmiocie projektu uchwały. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie nr 10 sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 
obliczaniu zwrotu kosztów dowozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży i uczniów 
zamieszkałych na terenie gminy Kłodawa do placówek oświatowych (druk BRG nr 634).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 



Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVI/407/2022 
 
g) skargi na Wójta Gminy Kłodawa w związku z niewykonywaniem czynności polegających 
na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego (druk BRG nr 635) 
Przewodniczący Komisji Skarg i Wniosków Rafał Chodkiewicz wyjaśnił, że komisja po 
przeanalizowaniu skargi oraz wyjaśnień uznała zarzuty w skardze za bezzasadne. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Andrzej Korona poddał przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie nr 11 sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie skargi na Wójta Gminy Kłodawa w związku z niewykonywaniem 
czynności polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego (druk BRG nr 635).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVI/408/2022 
 
h) planu sesji Rady Gminy Kłodawa na rok 2023 (druk BRG nr 633, 633a) 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pozytywną opinię wspólnego posiedzenia komisji 
w przedmiocie projektu uchwały. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 12 sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie planu sesji Rady Gminy Kłodawa na rok 2023 (druk BRG nr 633, 
633a).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 



Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVI/409/2022 
 
i) nadania nazw ulic w miejscowości Kłodawa (druk 642). 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pozytywną opinię wspólnego posiedzenia komisji 
w przedmiocie projektu uchwały. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 13 sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kłodawa (druk 642)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVI/410/2022 
 
j) zmiany uchwały nr XXVII/210/13 Rady Gminy Kłodawa z dnia 24 kwietnia 2013r. w 
sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 
jest Gmina Kłodawa oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów (druk 643); 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pozytywną opinię wspólnego posiedzenia komisji 
w przedmiocie projektu uchwały. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 14 sprawie: 
Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/210/13 Rady Gminy Kłodawa z dnia 24 
kwietnia 2013r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 
lub zarządzającym jest Gmina Kłodawa oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów 
(druk 643);.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVI/411/2022 
 



 
 
 
 
k) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych w gminnych przewozach pasażerskich 
o charakterze użyteczności publicznej (druk 644); 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pozytywną opinię wspólnego posiedzenia komisji 
w przedmiocie projektu uchwały. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 15 sprawie: 
Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 
zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych w gminnych 
przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej (druk 644);.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVI/412/2022 
 
l) uchylenia uchwały w sprawie ustalenia maksymalnych cen za usługi przewozowe 
gminnego transportu zbiorowego, których organizatorem jest Gmina Kłodawa oraz 
określenia sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych z tytułu przewozu osób i 
wysokości opłaty manipulacyjnej (druk 645). 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pozytywną opinię wspólnego posiedzenia komisji 
w przedmiocie projektu uchwały. 
 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 16 sprawie: 
Podjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ustalenia maksymalnych cen za 
usługi przewozowe gminnego transportu zbiorowego, których organizatorem jest Gmina 
Kłodawa oraz określenia sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych z tytułu przewozu 
osób i wysokości opłaty manipulacyjnej (druk 645)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 



ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVI/413/2022 
 
7. Wolne wnioski 
Radna Katarzyna Chmiel – Dera zaprosiła radnych na kolędowanie, które odbędzie się w 
dniu 21 stycznia 2023r. w Różankach. 
 
Radna Bożena Adamczak poprosiła aby w temacie bieżących napraw dróg zwrócić uwagę na 
ulicę Lipową w Różankach. 
 
Radny Jan Kubera poinformował, że składa pytania na piśmie i prosi o odpowiedź na piśmie. 
 
8. Zamknięcie obrad 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Andrzej Korona zamknął 
obrady w tym punkcie. 
 
Protokół sporządziła 
Kamila Kłosowska 
 
 
  

Przewodniczący 
Rady Gminy Kłodawa 

Andrzej Stanisław Korona 
  

 
 


